
Geachte leden van de Raad, 

Recent hebben wij de herziene tekst van de het rioolplan mogen ontvangen nadat wij gebruik 

hadden gemaakt van de mogelijkheid om te spreken in de vorige raadsvergadering over dit 

onderwerp. 

Na zorgvuldig door het document te zijn gelopen is mijn afdronk dat er nog steeds weinig concreet 

wordt gemaakt inzake het oplossen van het rioolprobleem op de Straatweg ter hoogte van nummer 

145 – 163. Weliswaar is dit stuk riool bijgevoegd in het stuk maar er staat weinig in met betrekking 

tot het concreet oplossen zoals wanneer en hoe. Sterker nog het enige wat ik lees is dat de 

gemeente het wellicht te kostbaar acht omdat het slechts vervangen van de riool niet voldoende is. 

Dat had de heer Kruger ook al duidelijk gemaakt. Nu lees is ik dat het wellicht hiermee niet binnen 

het budget valt. Kortom er is nog steeds helemaal niks zeker en zie het gebeuren dat dit dossier 

alsnog wordt doorgeschoven naar 2026 en wellicht erna. 

Ik verliet de vorige raadsvergadering met een gevoel dat we eindelijk serieus genomen gingen 

worden hierover. Als ik nu het plan zie voel ik mij een beetje bedonderd. 

Laat het nogmaals duidelijk zijn dat het probleem zeer serieus is. Wij hebben in de afgelopen jaren 

meerdere malen het water in de kruipruimte gehad bij wat heftigere regenbuien. Deze regenbuien 

waar echt nog wel als normaal te omschrijven. In 2016 toen er een zeer heftige stortbui plaatsvond, 

was het zelfs zo erg dat we de brandweer hebben moeten bellen omdat het water via het riool 

omhoog kwam. Ik zie het niet aanpakken van het riool dan ook als het tekortkomen van de 

zorgplicht van de gemeente. Ik zou graag zien dat de raad zich explicieter gaat uitspreken over dit 

dossier. 
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